



Play Begins for Team Canada at the 2025 Chengdu World Games



CHENGDU, CHINA – August 12, 2025 – Racquetball competition gets underway on Wednesday, August 13 (Tuesday, August 12 in Canada) in Chengdu, China at the 2025 World Games. Canadian athletes Frédérique Lambert of Montréal, Québec, and Coby Iwaasa of Lethbridge, Alberta, are

ready to represent the nation.

The World Games, running from August 7 to 17, features 34 sports, with racquetball making its seventh appearance in the multi-sport event's history. Sixteen nations will compete in singles and mixed doubles, with qualification based on results from the 2024 World Championships and a system that ensures global representation, with spots allocated across Asia, Europe, and the Americas.

Lambert and Iwaasa, both reigning Canadian Champions and long-time international contenders, are set to open their play as follows:

- **Lambert – Singles: Wednesday, August 13 at 10:00 a.m. Chengdu / Tuesday, August 12 at 10:00 p.m. ET**
- **Iwaasa – Singles: Wednesday, August 13 at 6:00 p.m. Chengdu / Wednesday, August 13 at 6:00 a.m ET**
- **Iwaasa & Lambert – Mixed Doubles: Thursday, August 14 at 11:00 a.m. Chengdu / Wednesday, August 13 at 11:00 p.m. ET**

Draws and results are available on the World Games website and through R2 Sports at: [R2 Sports Results](#).

The World Games will stream matches live, with coverage expected to begin at 9:50 p.m. ET tonight. Fans can watch on the [World Games Live Site](#) or by downloading the official World Games Live app.

More information about Team Canada's racquetball athletes, including full biographies and career highlights, can be found here: [Team Canada Bios](#).



**Coup d'envoi pour l'Équipe du Canada de
racquetball aux
Jeux mondiaux de Chengdu de 2025**



CHENGDU, CHINE – 12 août 2025 – Les épreuves de racquetball débiteront le mercredi 13 août (mardi 12 août au Canada) à Chengdu, en Chine, dans le cadre des Jeux mondiaux de 2025. Les athlètes canadiens Frédérique Lambert, de Montréal (Québec), et Coby Iwaasa, de Lethbridge (Alberta), sont fins prêts à représenter leur pays.

Les Jeux mondiaux, qui se déroulent du 7 au 17 août, proposent 34 sports, dont le racquetball, qui fait sa septième apparition dans l'histoire de cet événement multisports. Seize nations s'affronteront en simple et en double mixte, les qualifications étant basées sur les résultats des Championnats du monde de 2024 et sur un système garantissant une représentation mondiale, avec des places attribuées à l'Asie, à l'Europe et aux Amériques.

Lambert et Iwaasa, tous deux champions canadiens en titre et concurrents internationaux de longue date, débiteront leurs matchs comme suit :

- **Lambert – Simple** : mercredi 13 août à 10 h à Chengdu / mardi 12 août à 22 heure de l'Est
- **Iwaasa – Simple** : mercredi 13 août à 18 h à Chengdu / mercredi 13 août à 6 heure de l'Est
- **Iwaasa et Lambert – Double mixte** : jeudi 14 août à 11 h à Chengdu / mercredi 13 août à 23 heure de l'Est

Les tirages au sort et les résultats sont disponibles sur le site Web des Jeux mondiaux et sur R2 Sports à l'adresse suivante : [**R2 Sports Results**](#).

Les épreuves des Jeux mondiaux seront diffusées en direct, la couverture devrait commencer à **21 h 50 HE** ce soir. Les amateurs peuvent regarder les matchs sur le [**Site Web des Jeux mondiaux en direct**](#) ou en téléchargeant l'application officielle des Jeux mondiaux.

Pour plus d'informations sur les joueurs de racquetball de l'Équipe du Canada, y compris leur biographie complète et les faits saillants de leur carrière, veuillez consulter le site Web suivant : [**Biographies de l'Équipe du Canada**](#).

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!